

Bestyrelsesmøde den 6.1-11 19 – 21 i rytterstuen

1. Referat godkendt.
2. Formanden kunne fortælle at der ikke længere er ledige hestebokse og kun få ledige ponybokse på Vestervang. Der er dialog med Vestervangsfonden angående de punkter som vi gav dem på mødet i maj måned. Der er kontakt med kommunen i henblik på at finde ud af hvem som ejer drænene på vores område og som skal stå for vedligeholdelse af dem.
3. Generalforsamlingen blev planlagt.
4. Driftudvalget: Der ses på hvordan den fremtidige drift af RVV skal være. Det blev drøftet hvorvidt ormekure skal indregnes i staldlejen, men forslaget blev ikke vedtaget. Det betyder at der sendes separate opkrævninger for ormeprov og ormekure til hver enkelt staldlejer. Der er ikke halm nok til hele sæsonen med så mange staldlejere. Det blev besluttet at Jeanette kigger på sagen og vurderer hvad der skal bestilles hjem. Der blev diskuteret hvorvidt vi skal finde en løsning på rydning af sne. Det vil koste mange penge, så der arbejdes på at finde en overkommelig løsning. Der planlægges arbejdsdag til reparation af barriere i ridehuset. Vi har modtaget 5000 kr. i sponsorstøtte, dette dækker dog ikke hele udgiften. Reparationen foretages evt. i flere omgange, så økonomien kan følge med. Køkkenet skal ryddes helt for inventar, så det kan sættes i stand. Vibeke kontakter Merete inden der gøres noget. Lone har kontakt til jobcenter på kommunen med henblik på at få noget hjælp til vedligeholdelse af Vestervang. Vibeke skal kontakte Vestervangsfonden med henblik på at få tjekket om taget på ridehusets er ok i forbindelse med de store mængder tøsne. Der opsættes 'Rygning forbudt' skilte i rytterstue og på repos i ridehuset. Der er rygning forbudt i alle bygninger på Vestervang.
5. Økonomien ser fornuftig ud, der er dog ikke plads til nye tiltag, da bl.a. vi har stor strømregning. Det blev besluttet at hæve staldlejen med 40 kr. pr. måned, så prisen bliver 990 og 1390 kr. for hhv. type 1 og 2 kontrakt. Dette skyldes stigende udgifter til halm og tømning af mødding. Regnskabet skal godkendes af revisionen inden generalforsamlingen
6. Stævneudvalget: Der arbejdes på nogle vinterdatoer som skal på plads for at undgå aflysninger. Første stævne er sidst i marts.
7. Udlån af stævnebokse. Stævneudvalget tager fat i problemet omkring aflevering af stævnebokse der ikke er afleveret i ordentlig stand.
8. Juniorudvalget: Det holdes juniormøde på mandag. Bl.a. med henblik på at arrangere fastelavn den 6. marts. Der er også ønske om et optog gennem byen i forbindelse med kirkens arrangement i gymnastiksalen på skolen.

9. Eventuelt:

Årsplan, der kommer datoer snarest.

Akademisk kursus i april, Der er sendt kursusopslag ud og jeg har bedt om at få et til rytterne på RVV som så også kan tilmelde sig.

Miniridelejr, en mulighed vi ser på sammen med Darup Ridecenter.

Fremmødte

afbud

JETTE

IDA

VIBEKE

GITTE

JEANETTE

LONE

JOAN